

ID	Titel	Agendapunt	Toezegging	Portefeuille houder	Deadline	Stand van zaken	Datum afdoening	Inhoudelijke beantwoording	Voorstel tot afdoening
284	Notitie inkoop mediabeleid	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	De burgemeester zegt toe om notitie op te stellen m.b.t. de inkoop van media en hiermee terug te komen naar de raad.	Bas Verkerk	31-01-2022				Nee
277	Inschrijven voor een woning vanaf 16 jaar	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van BvR zegt de wethouder toe om in de regio te bespreken of jongeren zich vanaf 16 jaar kunnen inschrijven voor een woning en komt hier bij de raad op terug.	Johanna Besteman	01-02-2022				Nee
272	Gesprek met Florence over over zwembad Steenvoorde	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van het CDA zegt de wethouder toe dat er een gesprek komt met Florence om te kijken naar de mogelijkheid om het zwembad in Steenvoorde open te houden.	Björn Lugthart	31-12-2021				Nee
273	Ecologische afbakening voor ganzen in Wilhelminapark	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van BvR zegt de wethouder toe dat er gekeken wordt naar een ecologische afbakening voor de ganzen in het Wilhelminapark. De uitwerking komt voor de zomer van 2022.	Larissa Bentvelzen	01-07-2022				Nee
279	Inzet van wijkagenten	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene	Op verzoek van BvR zegt toe met de politie te overleggen over de inzet van wijkagenten, maar wil met de	Bas Verkerk	01-02-2022				Nee

		beschouwingen en begroting	politie nog afstemmen over foto's en contactgegevens.						
280	Inzet van communicatie middelen en de lokale media	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van de VVD zegt de burgemeester toe om met een notitie te komen waarin staat hoe het zit met de inzet van communicatie middelen en de lokale media.	Bas Verkerk	01-02-2022				Nee
269	Kostenuitwerking wandelroute RijswijkBuiten - Bogaard	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Met betrekking tot de wandelroute van BvR en RB zegt de wethouder toe dat de kosten zullen worden uitgewerkt en dat er in 2023 een voorstel naar de raad komt.	Björn Lugthart	01-01-2023				Nee
283	Extern bureau mee laten kijken met Kadernota Jeugd	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van het CDA zegt de wethouder toe om de visitatiecommissie van de VNG mee te laten kijken met de Kadernota Jeugd en WMO.	Larissa Bentvelzen	01-08-2022			De visitatiecommissie van de VNG is opgeheven. Dit betekent dat er invulling gegeven kan worden aan deze toezegging.	Ja
275	Crew in Oud-Rijswijk	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van Wij. Rijswijk zegt de wethouder toe te onderzoeken of er een vergelijkbare pilot als in de Bogaard gestart kan worden in Oud-Rijswijk.	Larissa Bentvelzen	01-03-2022				Nee
266	Plaatsing van fietsennietjes	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene	Op verzoek van D66 en CDA zegt de wethouder toe dat op 30 november 2021 de	Björn Lugthart	30-11-2021				Nee

		beschouwingen en begroting	fietsennietjes in Oud-Rijswijk (aan de kant van Haagweg, op marktdagen) zijn geplaatst. En in het voorjaar worden fietsennietjes geplaatst aan de kant van de Rembrandtkade.						
278	Fiscalisering van boetes	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van BvR zegt de burgemeester toe dat de raad een technische uitleg zal ontvangen waarom fiscalisering van boetes (nog) niet is ingevoerd.	Bas Verkerk	01-02-2022				Nee
276	Toekennen woningen aan Rijswijkers	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van BvR zegt de wethouder toe om te kijken wat de juridische mogelijkheden zijn om woningen aan Rijswijkers toe te kennen.	Johanna Besteman	01-02-2022				Nee
268	Toepassing van 30 km in heel Rijswijk	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van D66 zegt de wethouder toe dat het college aan de slag gaat met 30 kilometer en dat het ook in het mobiliteitsprogramma staat. Maar het vergt wel tijd om toe te passen.	Björn Lugthart	01-08-2022				Nee
274	Buurtgezinnen	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van BvR geeft de wethouder aan de raad voor 21 december 2021 te laten weten wat de gemeente met Buurtgezinnen kan doen.	Larissa Bentvelzen	21-12-2021	Het gesprek met de Stichting Buurtgezinnen is inmiddels gevoerd. Op basis van dit gesprek vindt op korte termijn besluitvorming			Nee

						plaats in het college.			
281	Plaatsen fietsennietjes	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van CDA en D66 zegt de wethouder toe dat op korte termijn fietsnietjes worden geplaatst op het Ravensteijnplein.	Björn Lugthart	31-01-2022				Nee
270	Inzichtelijk maken voortgang ontwikkeling Dienstverlening	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van D66 zegt de wethouder toe voor 19 november 2021 inzichtelijk te maken wat de voortgang is van het Groot Projectonderdeel Dienstverlening.	Björn Lugthart	19-11-2021		22-11-2021	Met de toelichting in de bijlage is deze toezegging afgedaan.	Ja
271	Voorstel m.b.t. haalbaarheid van sporthallen en behoeften/haalbaarheid van sport in het algemeen	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van BvR zegt de wethouder toe dat het college eind van 2021 met een voorstel komt m.b.t. de haalbaarheid van sporthallen (Marimbahal en van Zwedenhal). Dat is een breder voorstel waarin ook de behoefte en de haalbaarheid van sport in het algemeen wordt meegenomen. En er wordt in opgenomen wat er met lege plekken gebeurt en de kosten.	Björn Lugthart	31-12-2021				Nee
282	Wandelpad RijswijkBuiten-Bogaard, meenemen in onderzoek	Raadsvergadering 09-11-2021 4. Algemene beschouwingen en begroting	Op verzoek van Wij. Rijswijk en GBR m.b.t. het voetpad van RijswijkBuiten naar de Bogaard. De wethouder zegt toe in het onderzoek mee te nemen: goede verbindingen	Björn Lugthart	31-01-2022				Nee

			in het Wilhelminapark en de Hoekpolderpark. En evenzo de voetgangersbrug over de Prinses Beatrixlaan (op verzoek CDA).						
267	Kostenraming parkeergarage	Raadsvergadering 09-11-2021 1. Opening en mededelingen	Op verzoek van BvR geeft de wethouder aan dat het college meerdere scenario's voor de parkeergarage bij het HvdS heeft uitgewerkt, inclusief kostenraming. De raad krijgt een presentatie m.b.t. stand van zaken.	Björn Lugthart	31-01-2022				Nee
260	Rioolkosten	Forum Stad en Samenleving 26-10-2021 5. Raadsvoorstel verordeningen voor gemeentelijke belastingen en heffingen voor het jaar 2022 (21 065)	Wethouder Keus zegt toe aan D66 dat hij schriftelijk terugkomt op de kosten voor het riool.	Jeffrey Keus	01-11-2021		03-11-2021	Beantwoording is toegevoegd aan de raadsvergadering van 9 november 2021.	Ja
262	Kosten parkeersysteem	Forum Stad en Samenleving 26-10-2021 5. Raadsvoorstel verordeningen voor gemeentelijke belastingen en heffingen voor het jaar 2022 (21 065)	Wethouder Lugthart zegt mevrouw Van Nunen toe om na te kijken of het parkeersysteem uit de parkeerreserve betaald wordt en informeert haar als de kosten niet via de parkeerreserve lopen.	Björn Lugthart					Ja

265	Amendement parkeren	Forum Stad en Samenleving 26-10-2021 5. Raadsvoorstel verordeningen voor gemeentelijke belastingen en heffingen voor het jaar 2022 (21 065)	Wethouder Lugthart gaat, naar aanleiding van vragen van mevrouw Kistemaker, na hoe het zit met de kosten voor meerdere vergunningen het amendement parkeren dat door de raad is aangenomen.	Björn Lugthart				De griffie heeft dit uitgezocht. Het amendement is naar aanleiding van de beraadslaging op 5-11-2020 gewijzigd. Deze gewijzigde versie is aangenomen door de raad. De juiste versie is nu gepubliceerd op iBabs.	Ja
264	Groen Romeinse route	Forum Stad en Samenleving 26-10-2021 4. Raadsvoorstel 2e halfjaarsrapport age 2021 (21 064)	Wethouder Lugthart zegt toe om schriftelijk terug te komen op de vraag van mevrouw Woudstra waarom er geld wordt gehaald uit fietspaden asfalt om groen te bekosten langs de Romeinse route.	Björn Lugthart		De vraag is beantwoord tijdens de raadsvergadering van 9 november.			Ja
261	Stijging kosten jeugdzorg	Forum Stad en Samenleving 26-10-2021 4. Raadsvoorstel 2e halfjaarsrapport age 2021 (21 064)	Wethouder Bentvelzen zegt toe om in samenwerking met het Servicebureau uit te zoeken waarom de kosten van de jeugdzorg an sich stijgen en of aanbieders hun product wellicht op een andere manier declareren.	Larissa Bentvelzen		Dit onderzoek is inmiddels opgestart.			Nee

263	Besparingen ivm actieplan Jeugd en WMO	Forum Stad en Samenleving 26-10-2021 4. Raadsvoorstel 2e halfjaarsrapport age 2021 (21 064)	Wethouder Bentvelzen zegt toe aan mevrouw Kistemaker om terug te komen op de vraag naar de financiële resultaten, besparingen, behaald zijn dankzij het actieplan Jeugd en WMO, los van de ingezette Hugo- gelden.	Larissa Bentvelzen		Er wordt op dit moment gezocht naar een geschikt datum om u in december of begin volgend jaar terug te koppelen over de voortgang van het Actieplan. Zie ook toezegging ID 139.			Nee
259	Jaarlijks inspraak Regiovisie Jeugdhulp	Raadsvergaderi ng 12-10-2021 11. Raadsvoorstel Regiovisie Jeugdzorg Haaglanden 2021-2026 (21 054)	Wethouder Bentvelzen zegt aan de raad toe om t.a.v. regiovisie jeugdhulp jaarlijks het uitvoeringsplan ter bespreking in de raad aan te bieden, te rapporteren over KPI's en het jaarverslag toe te sturen.	Larissa Bentvelzen		In december 2021 staat een bijeenkomst gepland met het raadsplatform H10 over de jeugdhulpmonitor, ter voorbereiding van een raadsbrede bijeenkomst in januari. Besluitvorming over het uitvoeringsplan vindt binnen enkele weken plaats in het college. Zie ook toezegging 256.			Nee
258	Monitoren afbouw AZC	Raadsvergaderi ng 12-10-2021 10.	Wethouder Van de Laar zegt toe om de afbouw van het AZC sterk te gaan monitoren.	Armand van de Laar					Nee

		Raadsvoorstel AZC (21-066)							
257	Onderdelen hoofdplanstructuur Pasgeld meenemen	Raadsvergadering 12-10-2021 9. Raadsvoorstel Hoofdplanstructuur Pasgeld (21 061)	Wethouder Keus zegt aan de heer Veerman (D66) toe om de onderdelen die in het dictum van de motie van D66 over hoofdplanstructuur Pasgeld staan worden meegenomen in de verdere planuitwerking Pasgeld.	Jeffrey Keus					Nee
254	Notitie OV	Forum Stad 30- 09-2021 15. IB 21 063 MIRT Verkenning CID Binckhorst : IB 21 064 Update transitieprogramma OV en corona en IB 21 091 Brief MRDH over herijking Transitieprogramma	Wethouder zegt toe om een notitie over het OV naar de raad te sturen waarin meer staat over het proces en de mogelijkheden van de raad (waar gaat de raad wel of niet over).	Björn Lugthart	15-10- 2021				Nee
252	Aparte afspraken over bouwlogistiek	Forum Stad 30- 09-2021 12. Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan Karel Doormanlaan 155-157 (21 056)	De wethouder zegt toe aparte afspraken te gaan maken over de bouwlogistiek. En ook over de communicatie, die via de ontwikkelaar zelf moet verlopen.	Armand van de Laar	29-10- 2021				Nee
253	Contact met beheerder	Forum Stad 30- 09-2021 12. Raadsvoorstel	De wethouder zegt toe contact op te nemen met de ontwikkelaar/beheerder van	Armand van de Laar	12-10- 2021			Er is contact geweest met de	Ja

	pand i.v.m. overlast	Vaststellen bestemmingsplan Karel Doormanlaan 155-157 (21 056)	het pand om de overlast problemen aan te pakken. Dit naar aanleiding van vragen van Rijswijks Belang.					projectontwikkelaar en politie.	
251	Mogelijkheid voor inwoners om Huis van de Stad te bezichtigen	Forum Stad 30-09-2021 11. Raadsvoorstel Aanbesteding 2e fase Huis van de Stad (21 033)	De wethouder zegt toe de mogelijkheid te bieden aan burgers om het Huis van de Stad te bezichtigen, zodra Fase 1 volledig veilig is. Dit op verzoek van BVR.	Björn Lugthart	29-10-2021				Nee
247	Vrije sector woningen (aantal en afmetingen bebouwing in m2)	Forum Stad 30-09-2021 10. Raadsvoorstel Hoofdplanstructuur Pasgeld (21 061)	De wethouder zegt toe de raad te informeren over de vrije sectorwoningen (hoeveel en afmetingen van de bebouwing in m2). Dit naar aanleiding van vragen van D66.	Jeffrey Keus	01-11-2021				Nee
246	Bodemverontreiniging	Forum Stad 30-09-2021 10. Raadsvoorstel Hoofdplanstructuur Pasgeld (21 061)	De wethouder zegt toe schriftelijk terug te komen op de vragen van het CDA over de aanwezigheid van bodemverontreiniging in het gebied. De wethouder stemt met de vraagsteller af wat exact de achtergrond is, om het goede antwoord te kunnen geven.	Jeffrey Keus	29-10-2021				Nee
244	Integraal betrekken mobiliteitsvisie in planvorming	Forum Stad 30-09-2021 10. Raadsvoorstel Hoofdplanstructuur	Wethouder zegt toe de mobiliteitsvisie integraal te betrekken bij de verdere planvorming.	Jeffrey Keus	29-10-2021				Nee

		uur Pasgeld (21 061)							
245	Onderzoek naar bouwwijze ter behoud van drassige structuur	Forum Stad 30-09-2021 10. Raadsvoorstel Hoofdplanstructuur uur Pasgeld (21 061)	Wethouder zegt toe dat hij onderzoek naar een (innovatieve) bouwwijze ter behoud van de drassige structuur in Pasgeld-Oost zal meenemen in verdere planvorming. Bijvoorbeeld gerichte voorbelasting op plekken waar woningen komen te staan. De wethouder zal de raad informeren over de uitkomst van het onderzoek.	Jeffrey Keus	22-10-2021				Nee
249	Notitie TNO gebied	Forum Stad 30-09-2021 10. Raadsvoorstel Hoofdplanstructuur uur Pasgeld (21 061)	De wethouder zegt toe een notitie over het TNO gebied naar de raad te sturen, naar aanleiding van vragen van Rijswijks Belang.	Jeffrey Keus	12-10-2021				Nee
248	Waterberging	Forum Stad 30-09-2021 10. Raadsvoorstel Hoofdplanstructuur uur Pasgeld (21 061)	De wethouder zegt toe de raad te informeren over de financiële betrokkenheid van Hoogheemraadschap en de Provincie bij het realiseren van de waterberging, in verband met de reductie van de grondexploitatie.	Jeffrey Keus	12-10-2021				Nee
241	Maatregelen voor het reduceren van geluid	Forum Stad 30-09-2021 9. Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingspla	Wethouder zegt toe bij de raad terug te komen met andere maatregelen voor het reduceren van geluid.	Jeffrey Keus	29-10-2021				Nee

		n "t Haantje"- H1.3C (21 058)							
239	Fietsbrug	Forum Stad 30-09-2021 9. Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan "t Haantje"-H1.3C (21 058)	Wethouder zegt toe met een verkeerskundig onderzoek te komen over nut en noodzaak van een brug.	Jeffrey Keus	29-10-2021				Nee
242	Vragen over privacy	Forum Stad 30-09-2021 9. Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan "t Haantje"-H1.3C (21 058)	De wethouder zegt toe schriftelijk terug te komen op de vragen over privacy, gesteld door Rijswijks Belang.	Jeffrey Keus	29-10-2021				Nee
243	Afwijkingspercentage gebouwen	Forum Stad 30-09-2021 9. Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan "t Haantje"-H1.3C (21 058)	De wethouder zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van Groenlinks over het afwijkingspercentage voor gebouwen in het bestemmingsplan (wel of niet 10%).	Jeffrey Keus	29-10-2021				Nee
240	Toevoegen Besluit Hogere Grenswaarden Geluid, aan de stukken	Forum Stad 30-09-2021 9. Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan "t Haantje"-H1.3C (21 058)	Wethouder zegt toe Omgevingsdienst Haaglanden te verzoeken om het Besluit Hogere Grenswaarden Geluid toe te voegen aan de stukken.	Jeffrey Keus	29-10-2021				Nee
237	Kwaliteit groen meenemen in verdere planvorming 't Haantje	Forum Stad 30-09-2021 9. Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingsplan	Wethouder zegt toe de kwaliteit van het groen (in kwalitatieve en kwantitatieve zin) in verdere planvorming	Jeffrey Keus	01-11-2021				Nee

		n "t Haantje"- H1.3C (21 058)	van 't Haantje mee te nemen naar de ontwikkelaars.						
230	Evaluatie participatietraj ect 't Haantje	Forum Stad 30- 09-2021 9. Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingspla n "t Haantje"- H1.3C (21 058)	De wethouder doet de toezegging om nog eens heel goed te kijken naar het participatietraject. Waar en op welke momenten heeft de gemeente wellicht nagelaten om de omgeving actief te betrekken. Met als doel hier lering uit te trekken voor toekomstige trajecten.	Jeffrey Keus	01-11- 2021				Nee
238	Openbaar vervoer verbindingen bestuurlijk agenderen	Forum Stad 30- 09-2021 9. Raadsvoorstel Vaststellen bestemmingspla n "t Haantje"- H1.3C (21 058)	De wethouder zegt toe de openbaar vervoer verbindingen bestuurlijk te agenderen in de MRDH.	Jeffrey Keus	01-11- 2021				Nee
234	Handhaving reclame- uitingen	Forum Samenleving 28-09-2021 17. Vragenuur	Burgemeester Verkerk zegt de heer Kruger (BVR) toe om een gesprek aan te gaan over het onderwerp handhaving op reclame- uitingen.	Bas Verkerk					Nee
235	Vragen KRSV	Forum Samenleving 28-09-2021 15. RA 21 057 Bestuur KRSV Vredenburg - Huur kantine en kleedkamers en energierekening	Wethouder Lugthart zegt de heer Ezinga (VVD) toe om de ingediende vragen t.a.v. RA 21 057 van KRSV schriftelijk te beantwoorden.	Björn Lugthart					Nee

		tijdens Covid19 Lock down							
229	Realisatie woonzorgvisie	Forum Samenleving 28-09-2021 12. Raadsvoorstel Woonzorgvisie (21-063)	Wethouder Bentvelzen zegt de heer Ezinga (VVD) en mevrouw Van Nunen (PvdA) toe te kijken welke toevoeging nodig is in de woonzorgvisie om te verzekeren dat het beleid daadwerkelijk wordt uitgevoerd. En laat in de uitvoering ruimte voor best practices en bestaande kansrijke en innovatieve initiatieven.	Larissa Bentvelzen	12-10- 2021			De woonzorgvisie is aangepast en unaniem aangenomen op 12 oktober 2021	Ja
236	Gesprek GGD- directie	Forum Samenleving 28-09-2021 11. Raadsvoorstel zienswijze op het startdocument evaluatie GR GGD en Veilig Thuis Haaglanden 2021 (21-052)	Wethouder Lugthart zegt mevrouw Van Nunen (PvdA) toe om een gesprek van de raadsleden met de GGD- directie te organiseren n.a.v. de evaluatie GR GGD en Veilig Thuis Haaglanden 2021.	Björn Lugthart					Nee
256	Meerjarig bespreken jaarplannen jeugdzorg	Forum Samenleving 28-09-2021 10. Raadsvoorstel Regiovisie Jeugdzorg Haaglanden	Wethouder Bentvelzen zegt toe om in regionaal verband na te gaan of meerjarig kan worden toegezegd dat de jaarplannen jeugdzorg ter bespreking zijn in de raad.	Larissa Bentvelzen				Met bijgevoegde bijlage is de toezegging afgedaan.	Ja

		2021-2026 (21 054)							
255	Bijeenkomst kwaliteitstoetsing jeugdzorg	Forum Samenleving 28-09-2021 10. Raadsvoorstel Regiovisie Jeugdzorg Haaglanden 2021-2026 (21 054)	Wethouder Bentvelzen zegt toe dat er in het najaar een bijeenkomst wordt georganiseerd over kwaliteitstoetsing van jeugdzorg en ter bespreking van het jaarplan voor 2022.	Larissa Bentvelzen		In december 2021 staat een bijeenkomst gepland met het raadsplatform H10 over de jeugdhulpmonitor, ter voorbereiding van een raadsbrede bijeenkomst in januari. Besluitvorming over het uitvoeringsplan vindt binnen enkele weken plaats in het college. Zie ook toezeggingen 259 en 256.			Nee
228	Kosten skatebaan Ypenburg	Raadsvergadering 14-09-2021 12. Raadsvoorstel Speelbeleid (21 043)	Op verzoek van Rijswijks Belang. Bij de gemeente Den Haag navragen wat de kosten waren van de skatebaan in Ypenburg en dit op korte termijn delen met de raad.	Johanna Besteman				De aanlegkosten van de skatebaan Ypenburg, gerealiseerd in 2008, zijn ca. 350K. De renovatie van begin dit jaar heeft ca. 50K gekost. Dit excl. een	Ja

								nieuwe drainage die aangelegd moest worden.	
227	Uitkomsten participatietraject Wilhelminapark	Raadsvergadering 14-09-2021 12. Raadsvoorstel Speelbeleid (21 043)	De wethouder zegt toe de uitkomsten van het participatietraject Speelzone Wilhelminapark te delen met de raad en de deelnemers aan het participatietraject.	Johanna Besteman		De consultatie van inwoners over de ontwerpen voor speelzone Wilhelminapark en speelplekken Parkrijk is maandag 1 november gestart. Reactie via website mogelijk van 1 tot 14 november. De uitkomsten worden met betrokkenen en raad gedeeld.			Ja
226	Schoolplein Rehobothschool	Raadsvergadering 14-09-2021 4.b. Vragen RijswijksBelang - De Rehobothschool	Op verzoek van Rijswijks Belang. Er is sprake van gedeeld eigenaarschap maar de wethouder zegt toe op korte termijn met het schoolbestuur in gesprek te gaan over het schoolplein.	Johanna Besteman		Voor de Rehobothschool is informatie ontvangen. Hieruit blijkt dat de VvE eigenaar is van het schoolplein (en grotendeels gebouw). De gemeente heeft zitting in de VvE en is dus ook belanghebbende. Met ondersteuning			Nee

						van juridische zaken wordt uitgezocht hoe de verantwoordelijkheden precies liggen. Als het plein heringericht gaat worden dan zal de VvE daar hoe dan ook bij betrokken moeten worden als eigenaar van het plein.			
224	Proces bij verzoek- en bezwaarschrift en	Forum Samenleving 31-08-2021 14. Vragenuur	Wethouder Keus zegt mevrouw Koegler (CDA) en mevrouw Koopman (D66) toe om, op basis van de via mevrouw Koopman te ontvangen voorbeelden, te kijken naar eventuele verbetering van het proces rondom verzoek- en bezwaarschriften en tussentijdse berichten.	Jeffrey Keus					Nee
225	Bovengrondse tunnel en OV bij tunnel Pr. Beatrixlaan	Forum Samenleving 31-08-2021 12. Raadsvoorstel vullen bestemmingsreservertunnel Prinses Beatrixlaan (21044)	Wethouder Lugthart zegt toe om de bovengrondse variant van de tunnel en het OV in de verkenning naar de haalbaarheid van de tunnel mee te nemen.	Björn Lugthart					Nee

223	Gesprek jongeren over speelbeleid	Forum Samenleving 31-08-2021 11. Raadsvoorstel Speelbeleid (21 043)	Wethouder Besteman zegt richting mevrouw Jansen (Wij) en Schroter (CDA) toe een open gesprek aan te gaan met jongeren over de invulling van het speelbeleid.	Johanna Besteman				Jongeren/kinderen worden o.a. actief betrokken bij het ontwerp voor de nieuwe skatebaan aan de Treubstraat, de speelzone in het Wilhelminapark en de speelplekken in Parkrijk	Ja
222	Aantal bijtincidenten met honden	Forum Samenleving 31-08-2021 11. Raadsvoorstel Speelbeleid (21 043)	Wethouder Besteman zegt toe het aantal bijtincidenten met honden in Rijswijk na te zoeken en terug te koppelen richting de heer Kruger (BVR).	Johanna Besteman		Politie heeft informatie m.b.t. bijtincidenten geleverd		Van 1-1-2021 t/m vandaag (16-09-2021) zijn er ongeveer 23 bijtincidenten bij ons gemeld. Het is onder allemaal verschillende acties weggezet dus dit is een globaal getal. In totaal zijn er namelijk (tot nu toe) 79 dierenmeldingen en	Ja

								binnengekomen in Rijswijk.	
221	Aantal statushouders in Rijswijk	Forum Samenleving 31-08-2021 10. Raadsvoorstel Kadernota wet Inburgering (21-049)	Wethouder Besteman zegt toe de laatste cijfers t.a.v. het aantal statushouders in Rijswijk na te sturen op verzoek van mevrouw Van der Kooij (GL)	Johanna Besteman				DUO geeft aan dat deze cijfers niet geleverd kunnen worden i.v.m. de AVG.	Ja
208	Direct Duidelijk communiceren	Raadsvergadering 06-07-2021 4. Jaarstukken 2020, besteding jaarrekening resultaat en wijziging begroting (21-028)	Zal aan het eind van het jaar terugkoppelen welke stappen de gemeente heeft gezet op het gebied van begrijpelijk communiceren (B1 niveau).	Björn Lugthart	01-12-2001				Nee
215	Onderzoek naar afvalstoffenheffing	Raadsvergadering 06-07-2021 4. Jaarstukken 2020, besteding jaarrekening resultaat en wijziging begroting (21-028)	Onderzoek naar afvalstoffenheffing wordt voor de Begrotingsraad afgerond.	Larissa Bentvelzen		Op 26-10 heeft wethouder Bentvelzen de IB aangekondigd.		Met IB 21 112 is de toezegging afgedaan.	Ja
220	Mobiele cameratoezicht op hotspots	Raadsvergadering 06-07-2021 4. Jaarstukken 2020, besteding jaarrekening resultaat en wijziging	Komt op verzoek van Rijswijks Belang terug bij de raad over het plaatsen van mobiele camera's op hotspots.	Bas Verkerk					Nee

		begroting (21-028)							
218	Overlast door samenscholing	Raadsvergadering 06-07-2021 4. Jaarstukken 2020, besteding jaarrekening resultaat en wijziging begroting (21-028)	Zal op verzoek het CDA met de politie overleggen over hoe zij staan tegenover samenscholingen en nagaan hoe serieus, urgent en zwaar het probleem is. En de raad hierover informeren.	Bas Verkerk					Nee
213	Onderzoek naar leeftijdsverlaging jongeren Woonnet Haaglanden	Raadsvergadering 06-07-2021 4. Jaarstukken 2020, besteding jaarrekening resultaat en wijziging begroting (21-028)	Te onderzoeken of een leeftijdsverlaging naar 16 jaar mogelijk is binnen onze constructie met Woonnet Haaglanden en de gemeenteraad hier voor het einde van 2021 over te informeren.	Johanna Besteman					Nee
210	Fiscaliseren van "hufterboetes"	Raadsvergadering 06-07-2021 4. Jaarstukken 2020, besteding jaarrekening resultaat en wijziging begroting (21-028)	Uiterlijk in september gaat er een rapportage naar de raad wanneer deze fiscalisering van boetes kan worden ingevoerd en de handhaving op het dumpen van afval wordt aangepast.	Bas Verkerk					Nee
216	Burenhulp	Raadsvergadering 06-07-2021 4. Jaarstukken 2020, besteding jaarrekening resultaat en	In gesprek te gaan met Stichting Buurtgezinnen en te onderzoeken of deze vorm van hulpverlening (burenhulp) ook in Rijswijk kan worden ingevoerd.	Larissa Bentvelzen		Het gesprek met de Stichting Buurtgezinnen is inmiddels gevoerd. Op basis van dit gesprek			Nee

		wijziging begroting (21-028)				vindt op korte termijn besluitvorming plaats in het college.			
207	Herijken eerder onderzoek tekorten zalen binnensport	Raadsvergadering 06-07-2021 4. Jaarstukken 2020, besteding jaarrekening resultaat en wijziging begroting (21-028)	Het eerdere onderzoek naar het zaal-tekort voor binnensport in Rijswijk te herijken en eind 2021 naar de raad te versturen.	Björn Lugthart					Nee
212	Meenemen van al het grofvuil	Raadsvergadering 06-07-2021 4. Jaarstukken 2020, besteding jaarrekening resultaat en wijziging begroting (21-028)	Wethouder zegt het CDA toe om met Avalex in gesprek te gaan over het ophalen van ál het grofvuil in plaats van alleen de aangemelde hoeveelheid. En zegt ook toe dit punt mee te nemen in raadsvoorstel over betalen voor ophalen van grofvuil.	Armand van de Laar					Nee
211	Voorbereiden discussie met nieuwe raad over waar we wel en niet van zijn in de jeugdzorg	Raadsvergadering 06-07-2021 4. Jaarstukken 2020, besteding jaarrekening resultaat en wijziging begroting (21-028)	Op verzoek van GBR: College zegt toe om in 2021 met de nieuwe raad de fundamentele discussie te voeren over "Waar zijn we wél en niet van in de Jeugdzorg?". Kaderstelling in combinatie met zero-based budgetteren van de jeugdelden. En dit als opgave neer te leggen bij de	Larissa Bentvelzen	31-03-2022				Nee

			nieuwe manager Sociaal Domein.						
205	Overlast gevende jongeren	Forum Stad en Samenleving 22-06-2021 3. Jaarstukken 2020 besteding jaarrekening resultaat en wijziging begroting (21-028)	Hoe gaan het we het hardnekkige probleem van een groep overlast gevende jongeren oplossen? Het gaat om de intensieve samenwerking tussen de verschillende disciplines. De burgemeester zal dit nagaan en de fractie van het CDA informeren. 22-6-2021 Toevoeging: Het college heeft in september een gesprek met de wijkagenten om te horen wat er gebeurt in de wijken. Op verzoek van het CDA zal de burgemeester de raad informeren over de uitkomsten van het gesprek.	Bas Verkerk	05-07-2021				Nee
203	Concretisering risicoparagraaf kadernota's sociaal domein	Raadsvergadering 11-05-2021 9. Raadsvoorstel Kadernota Sociaal Domein (21-018)	Wethouder Bentvelzen zegt toe aan de heer Ezinga (VVD) dat in de onderliggende kadernota's bij de kadernota sociaal domein de risicoparagraaf wordt geconcretiseerd.	Larissa Bentvelzen				De onderliggende Kadernota's zijn inmiddels vastgesteld door de raad.	Ja
202	Reactie college op advies adviesraad sociaal domein	Raadsvergadering 11-05-2021 9. Raadsvoorstel Kadernota Sociaal Domein (21-018)	Wethouder Bentvelzen zegt aan mevrouw Van Nunen (PvdA) toe dat de reactie van het college op het advies van de adviesraad sociaal domein bij de kadernota sociaal domein in 2-3 weken	Larissa Bentvelzen					Nee

			wordt gestuurd aan de adviesraad met een kopie aan de raad.						
199	Bespreken pilot deelscooters	Raadsvergadering 11-05-2021 4. Vragen van de raad	Wethouder Lugthart zegt aan mevrouw Koegler (CDA) toe dat voor de pilot van de deelscooters met nog een jaar verlengd wordt dat erover in de raad gesproken wordt, waarbij de evaluatie wordt meegenomen. Toevoeging 6-07-2021: De evaluatie m.b.t. deelscooters wordt verstuurd aan de gemeenteraad voordat de overeenkomsten met de aanbieders worden verlengd.	Björn Lugthart		Vindt in oktober plaats.	07-12-2021	Genoemd onderwerp wordt met Raadsvoorstel 21-074 geagendeerd in Forum stad op 7 december 2021.	Ja
179	Vragen speelbeleid schriftelijk beantwoorden	Raadsvergadering 30-03-2021 4. Vragen van de raad	Wethouder Van de Laar zegt aan mevrouw Van der Kooij (GL) toe om de vragen t.a.v. speelbeleid schriftelijk te beantwoorden.	Armand van de Laar					Nee
177	Reflectiebijeenkomst voor eind 2021	Forum Stad 18-03-2021 11. Raadsvoorstel Inzake Rekenkamer onderzoek beheersing en sturing van grote projecten in Rijswijk	De wethouder zegt de PvdA toe om voor eind 2021 een reflectiebijeenkomst te laten plaatsvinden.	Jeffrey Keus	31-12-2021				Nee
165	Begrijpelijkheid formulieren en brieven	Forum Samenleving 16-03-2021 13.	Wethouder Lugthart zegt aan mevrouw Van Nunen (PvdA) en de heer Karremans (Wij)	Björn Lugthart	31-12-2021				Nee

		IB Groot Project Organisatieontw ikkeling	toe dat voor het einde van het jaar alle formulieren en (standaard)brieven worden getoetst op begrijpelijkheid.						
157	Indirecte subsidies	Forum Samenleving 16-03-2021 10. Raadsvoorstel invullen taakstelling op subsidies	Wethouder Besteman zegt, naar aanleiding van de vraag van mevrouw Koegler (CDA) toe dat er een apart voorstel komt voor de indirecte subsidies.	Johanna Besteman		Zoals aangegeven gaan wij aan de slag met de indirecte subsidies. Daarbij wordt ook het proces van transparant begroten betrokken.			Nee
154	Planning evaluatie subsidiekader	Forum Samenleving 16-03-2021 9. Raadsvoorstel beleidskader subsidies	In het kader van de doorontwikkeling van het subsidiekader (o.a. van de prestatie-indicatoren) zullen nadere afspraken gemaakt moeten worden over evaluatie. De wethouder zegt toe om terug te komen op de planning voor de versnelde evaluatie.	Johanna Besteman					Nee
134	RA 21 002 Wijkontsluiting Sion	Forum Stad 18- 02-2021 14. Vragenuur	Naar aanleiding van vragen van de PvdA: De wethouder zegt toe te bekijken of het mogelijk is om de ontwikkeling te versnellen van autoluw maken en voor fietsverkeer de van Rijnweg toegankelijk te maken, in combinatie met de ontsluiting van RijswijkBuiten	Björn Lugthart		Dit wordt momenteel onderzocht			Nee

			(Beatrixlaan op de Laan van Sion).						
136	IB 21 004 Omgevingswet - overzicht (structuur)visies	Forum Stad 18-02-2021 14. Vragenuur	Naar aanleiding van vragen van de PvdA: De wethouder zegt toe een overzicht van Rijswijkse (structuur)visies naar de raad toe te sturen. Bijvoorbeeld ook geluidsbeleid, OR en milieubeleidsstukken. Dit om een compleet te krijgen voordat de raad de diepte in gaat.	Armand van de Laar					Nee
168	Afwegingskader materiaalkeuze	Forum Stad 18-02-2021 11. R 21 008 Raadsvoorstel Integraal beheersplan openbare ruimte 2021-2025	Op verzoek van Groenlinks zegt de wethouder toe het afwegingskader voor materiaalkeuze aan de raad toe te sturen.	Armand van de Laar					Nee
128	Onderhoud groen door woningcoöperaties	Forum Stad 18-02-2021 11. R 21 008 Raadsvoorstel Integraal beheersplan openbare ruimte 2021-2025	Op verzoek van het CDA. De wethouder zal de wethouder van Wonen verzoeken om het onderhoud van groen met woningbouwcoöperaties te bespreken. Dit op verzoek van het CDA.	Armand van de Laar					Nee
124	Chemische onkruidbestrijding HTM	Forum Stad 18-02-2021 11. R 21 008 Raadsvoorstel Integraal beheersplan	HTM maakt gebruik van chemische onkruidbestrijding op trambanen in Rijswijk. Groenlinks verzoekt de wethouder om hierover met HTM in gesprek te gaan. De	Armand van de Laar		Verzoek 10 juni, niet afvoeren De HTM maakt inderdaad gebruik van chemische bestrijdingsmiddel			Nee

		openbare ruimte 2021-2025	wethouder geeft aan hier niet van op de hoogte te zijn en zegt toe hier in te duiken.			en. Ambtelijk lopen er gesprekken hierover met HTM.			
119	Verouderd verkeersmodel (2.0 i.p.v. 2.6)	Forum Stad 18-02-2021 9. R 21 007 Raadsvoorstel Ontwikkeldkader Havengebied	Wethouder van de Laar gaat op verzoek van de PvdA na waarom een "sterk verouderd" verkeersmodel wordt gebruikt in het raadsvoorstel Ontwikkeldkader Havengebied, namelijk versie 2.0 in plaats van 2.6.	Armand van de Laar	02-03-2021				Nee
148	WSP versus actualisatie beheerplan	Forum Samenleving 16-02-2021 14. Vragenuur	Wethouder Bentvelzen zegt toe zich in te zetten om werklozen in te zetten in het project actualisatie beheerplan (Forum Stad) de uitkomst wordt teruggekoppeld aan mevrouw Van Nunen.	Larissa Bentvelzen		Er wordt in overleg met wethouder van de Laar bekeken wat de mogelijkheden zijn			Nee
145	IB 20 173 0 monitoringsinstrument WMO	Forum Samenleving 16-02-2021 13. IB 20 173 Resultaatgericht werken WMO	Wethouder Bentvelzen zegt n.a.v. de vraag van dhr. Van Dam (Wij.) toe om zodra er een besluit is genomen inzake een monitoringsinstrument dat inzicht moet geven in de resultaten van resultaatsturing en Wmo-dienstverlening wordt dit teruggekoppeld wordt aan de raad	Larissa Bentvelzen		Nog geen besluit over, blijft staan.			Nee

146	IB 20 173 - aantal Rijswijkse respondenten	Forum Samenleving 16-02-2021 13. IB 20 173 Resultaatgericht werken WMO	Wethouder Bentvelzen geeft het signaal van representativiteit voor de onderliggende gemeenten in onderzoeken door aan de H4.	Larissa Bentvelzen		In H4 overleg donderdag 18 maart 2021 wordt dit nogmaals aan de orde gesteld en laat de wethouder dit expliciet in het verslag opnemen.			Nee
144	IB 20 173 WMO - verbetervoorst ellen	Forum Samenleving 16-02-2021 13. IB 20 173 Resultaatgericht werken WMO	Eind 2021 wordt de raad via een Raadsinformatiebrief geïnformeerd over verbetervoorstellen in relatie tot de nieuwe aanbesteding in 2022.	Larissa Bentvelzen		Volgt eind 2021			Nee
141	IB 20 165 - brede visie onderwijsachte rstanden	Forum Samenleving 16-02-2021 12. IB 20 165 Beleidsnota 'onderwijsachter standenbeleid en peuteropvang'	Wethouder Besteman zegt, o.a. aan mevr. Van Nunen (PvdA), mevr. Kistemaker (GL) en dhr. Ezinga (VVD) om een brede visie ten aanzien van onderwijs- achterstanden neer te leggen die verder reikt dan de onderwijstijd.	Johanna Besteman					Nee
143	IB 20 165 - 2/2,5 jaar peuteronderwij s	Forum Samenleving 16-02-2021 12. IB 20 165 Beleidsnota 'onderwijsachter standenbeleid en peuteropvang'	Het antwoord op de vraag waarom peuters in Rijswijk met 2,5 jaar naar de peuteropvang gaan en niet vanaf 2 jaar zoals in omliggende steden wordt schriftelijk teruggekoppeld aan de heer Van den Berg (BVR).	Johanna Besteman					Nee
139	Actieplan Jeugd en	Forum Samenleving	Wethouder Bentvelzen zal voortgang periodiek	Larissa Bentvelzen		Lopende actie. Er wordt op dit			Nee

	WMO - voortgang	16-02-2021 11. IB 20 181 actieplan jeugd en WMO (indien mogelijk inclusief resultaat audit)	terugkoppelen op de voortgang van het actieplan en dit koppelen aan de cyclus van financiële besluitvorming (neemt interessante best practices mee)			moment gezocht naar een geschikt datum om u in december of begin volgend jaar terug te koppelen over de voortgang van het Actieplan			
115	Register giften	Raadsvergadering 02-02-2021 4. Vragen van de raad	De burgemeester zegt n.a.v. vragen van de heer Kooy toe om met het college te bespreken of het aanleggen van een register voor de giften dienstbaar is.	Bas Verkerk					Nee
107	Tramremise	Forum Stad en Samenleving 26-01-2021 3.b. Vragenuur stad	De wethouder koppelt de definitieve planning nog terug aan mevrouw Alberts (GL).	Björn Lugthart					Nee
95	Update hybride docenten	Forum Samenleving 19-01-2021 9. Kadernota jeugd en onderwijs	Wethouder Besteman zegt mevrouw Kistemaker toe om een update te geven van de rapportage hybride docenten.	Johanna Besteman					Nee
98	Anoniem meldpunt vs. Veilig Thuis	Forum Samenleving 19-01-2021 9. Kadernota jeugd en onderwijs	Wethouder Bentvelzen zegt mevrouw Kistemaker toe om uit te zoeken welke signalen er zijn waardoor er een anoniem meldpunt moet worden ingericht naast meldpunt Veilig Thuis.	Larissa Bentvelzen		Toezegging wordt schriftelijk afgedaan.			Nee
94	Evaluatie nota jeugd en onderwijs	Forum Samenleving 19-01-2021 9.	Wethouder Besteman zegt toe om mevrouw Van Amerongen de uitgebreidere evaluatie te delen van de	Johanna Besteman					Nee

		Kadernota jeugd en onderwijs	vorige nota jeugd en onderwijs (2017-2020)						
97	Kadernota jeugd en onderwijs	Forum Samenleving 19-01-2021 9. Kadernota jeugd en onderwijs	Wethouder Besteman en wethouder Bentvelzen nemen de kadernota Jeugd en onderwijs terug en maken een concretiseringsslag (specificeren van (hoofd)doel, waarom en hoe-vragen, opvoedingscursus).	Johanna Besteman				Dit is opgepakt, de aangepaste kadernota wordt geagendeerd voor het forum van 7 december 2021	Ja
92	Terugkoppeling werkgroepen Jeugd	Forum Samenleving 19-01-2021 6. Terugkoppeling gemeenschappelijke regelingen (o.a. jeugdzorg)	Wethouder Bentvelzen zegt mevrouw Koopman toe om de vraag naar terugkoppeling vanuit de ambtelijke werkgroepen jeugd aan de raden te agenderen in het eerstvolgende overleg met H10 bestuurders.	Larissa Bentvelzen		Blijft staan			Nee
88	soft en harddrugs	Raadsvergadering 15-12-2020 12. Raadsvoorstel Wijziging APV 2019	Burgemeester Verkerk houdt het verzoek om te kijken naar het verschil tussen soft- en harddrugs (GroenLinks) aan en wil kijken hoe er landelijk naar wordt gekeken.	Bas Verkerk		Dit punt wordt meegenomen n.a.v. de landelijke discussie op het moment dat dat nodig is (doorlopend). Raadslid mevrouw Van der Kooij vraagt op 8 juni in Forum Samenleving om deze toezegging			Nee

						nog niet af te voeren.			
82	Vrijwilligers werven	Raadsvergadering 15-12-2020 8. Raadsvoorstel Brede Welzijnsnota	Wethouder Besteman zegt aan de heer Veerman (D66) toe om vanaf januari aan de slag te gaan om extra vrijwilligers te werven.	Johanna Besteman				Dit wordt opgepakt bij de uitvoering van de Brede Welzijnsnota.	Ja
83	Inclusiviteit en sticker	Raadsvergadering 15-12-2020 8. Raadsvoorstel Brede Welzijnsnota	Het signaal t.a.v. het brede gesprek over inclusiviteit en de zorg over de sticker neemt wethouder Besteman mee richting de coalitie. Bij onvoldoende draagvlak voor de sticker zal die niet worden toegepast.	Johanna Besteman				Het voorstel m.b.t. de ja-ja sticker is behandeld in de raad van 14 september 2021 en niet aangenomen.	Ja
76	Van Zweedenhal en brandweerkazerne	Forum Samenleving 01-12-2020 12. Raadsvoorstel Revitalisatie Snijdersschool	Reactie op de motie w.b. de Van Zweedenhal komt begin 2021, hierin wordt meegenomen de oude Brandweerkazerne.	Johanna Besteman		Wethouder Besteman geeft op 16 maart 2021 aan dat een reactie voor de zomer volgt.			Nee
68	Rijswijk Regelrecht	Raadsvergadering 03-11-2020 4.a. Concept-moties	Het college is bereid om met Groot Rijswijk te praten n.a.v. motie heroverwegen bezuiniging Rijswijk Regelrecht.	Bas Verkerk		Gesprek met uitgever van Groot Rijswijk heeft plaatsgevonden en afgesproken is dat de gemeente de 1e helft van 2021 doorgaat met de wekelijkse gemeentepagina en coronapagina. In Q2 moet besluit			Nee

						worden genomen over hoe verder na 1 juli. O.a. i.v.m. Corona wordt de wekelijkse gemeentepagina voorlopig voortgezet. In september wordt weer bekeken of de gemeentepagina voortgezet kan worden.			
45	Businesscase multifunctioneel clubhuis	Raadsvergadering 06-10-2020 10. Raadsvoorstel Herstructurering Sportpark Elsenburg (20 035)	Mogelijke gebruikers in het multifunctionele clubhuis moeten onderzocht worden en moet leiden tot een businesscase. De businesscase wordt gedeeld met de raad voordat tot bouw van een clubhuis wordt overgegaan.	Björn Lugthart		Wordt opgenomen in Raadsvoorstel fase 2 (bouw MFA). Eerst zal hier nog een raadsinformatiebrieven over worden verstuurd.			Nee
43	Sportvisie	Raadsvergadering 06-10-2020 10. Raadsvoorstel Herstructurering Sportpark Elsenburg (20 035)	Er zal een visie op sport worden opgesteld (na maart 2021)	Björn Lugthart		Voortgang volgt in 2021. Er komt eerst een gebiedsvisie en daarna een sportvisie.			Nee
56	Geluidshinder/ gehoorschade betrekken bij	Forum Samenleving 09-06-2020 9.	Mevr. v.d. Kooij GL verzoekt om geluidshinder/ gehoorschade te betrekken	Björn Lugthart		Nog niet geheel afgedaan Onderzocht wordt			Nee

	uitvoeringsagenda.	IB 20 008 Uitvoeringsagenda Gezondheid en Sport	bij deze Uitvoeringsagenda. Alsmede de supermarkten te betrekken bij gezondheidsbeleid. Wethouder Lugthart zegt toe dit te onderzoeken			of genoemde wensen kunnen worden meegenomen in de Uitvoeringsagenda. Terugkoppeling volgt nog.			
13	Verkeerssituatie tijdelijke school Parkrijk	Forum Stad 29-10-2019 3. Vragenuur	Mevrouw Alberts (GL) stelt de volgende vraag: - Tijdelijke school Parkrijk – tijdens de informatiebijeenkomst is duidelijk geworden dat de verkeersinrichting gericht is op autobereikbaarheid. Fietzers en voetgangers krijgen weinig ruimte. Gevraagd wordt vanuit verkeersveiligheid meer rekening houden met de groep fietsers en voetgangers Wethouder Lugthart antwoordt: - Er zijn dingen te verbeteren ten aanzien van de inrichting. Toegezegd dat er een plan komt. Op korte termijn zal dit plaatsvinden	Björn Lugthart		Getracht is een afspraak ter plaatse te maken. Vanwege corona is dit uitgesteld. Na versoepeling van de corona maatregelen zal dit worden opgepakt.			Nee
9	IB 19 084 Portefeuilleverdeling Handhaving	Forum Samenleving 12-09-2019 2. Vragenuur- ingekomen stukkenlijst	Wethouder de heer Keus zegt toe met een Plan van Aanpak te komen t.a.v. verdeling handhaving. dit zal na de scan van de ambtelijke organisatie volgen. deze	Jeffrey Keus		Eerst wordt de scan uitgevoerd, waarna afhankelijk van de uitslag een plan van aanpak zal volgen.			Nee

			toezegging is gedaan in Forum 12 september			Aangegeven is dat de toezegging in het eerste kwartaal 2020 wordt afgerond. Deze termijn is niet gehaald. Geen bericht is ontvangen wanneer de afdoening nu wordt gerealiseerd.			
23	Wegwerpplastic bij evenementen	Raadsvergadering 09-07-2019 4.a. Raadsvoorstel Eerste halfjaarrapportage 2019 - begrotingswijziging nr. 1 - wijziging investeringskredieten - kadernota 2020 (no 19 020)	Via een motie verzoekt Groenlinks, WIJ.Rijswijk en D66 het college: - wegwerpplastic bij evenementen in de gemeente Rijswijk zo spoedig mogelijk te verbieden - dit onderdeel te maken van evenementenvergunningen - bij aanbestedingen het niet toestaan van het gebruik van wegwerpplastic als voorwaarde op te nemen, De burgemeester merkt op dat over wegwerpplastic staat niets in de vergunningvoorwaarden. Wel staat in de evenementenvergunning dat de aanvrager oog moet hebben voor bescherming van het milieu, maar dat is	Bas Verkerk	24-12-2019	Op 10 juni is verzocht deze toezegging nog niet af te voeren. Vooralsnog zijn er geen evenementen. Maar het ligt als doorlopend aandachtspunt bij de afdeling vergunningen.		Vooralsnog zijn er geen evenementen. Maar het ligt als doorlopend aandachtspunt bij de afdeling vergunningen.	Ja

			heel breed wat de handhaafbaarheid lastig maakt. Om die reden neemt het college motie M-VI niet over. De burgemeester zegt toe om te bezien in hoeverre het haalbaar is om het punt op te nemen in het toetsingskader voor evenementen. Hij komt daarmee terug naar de raad							
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--